

## Verslag crisissoverleg Corona – Caribisch Nederland

Datum en tijd: 7/12, 09:00 – 09:45

Aanwezig:	5.1.2e	5.1.2e	5.1.2e	5.1.2e	5.1.2e	5.1.2e
	5.1.2e	5.1.2e	5.1.2e			

### Besluiten vorig overleg:

- ZJCN levert nog een aangepaste annotatie aan voor het 4-Landenoverleg.

### Beeld

Maximaal controleren (incl. zorg kwetsbare personen)	Bonaire	St. Eustatius	Saba	Curaçao	Aruba	Sint Maarten
Aantal positief geteste mensen totaal (sinds vrijdag)	146 (+1)	18 (+4)	5	3136 (+396)	4965 (+42)	1141 (+36)
Aantal actieve COVID patiënten actueel	4 (+1)	4 (+4)	0	1792 (+304)	132	98 (+11)
Aantal ziekenhuisopnamen actueel (cumulatief <sup>2</sup> )	0 (8)	0	0 (1)	15 (69)	6 (272)	4 (103* <sup>1</sup> )
Aantal patiënten op IC actueel (cumulatief <sup>2</sup> )	0 (2)	0	0	4 (4)	1 (56)	0 (49*)
Aantal patiënten overleden totaal	3	0	0	7	45	26 (+1)

### Oordeel

- Donderdag is RIVM-advies over CUR ontvangen. Advies moet nog geformaliseerd worden. RIVM schetst 2 opties: 1) reisadvies op oranje, 2) verplicht testen bij aankomst. Verplicht testen kan niet vanuit NL-regelgeving worden georganiseerd. Dit zal in CUR moeten gebeuren. Er zijn daar echter ook juridische en operationele bezwaren, vooral qua werving van personeel. ZJCN trekt in twijfel of CUR dit testbeleid binnen 1 à 2 weken op orde kan hebben. Mogelijke hulp vanuit NL is mogelijk, maar kent ook grenzen. Raakt ook aan verantwoordelijkheden van BZK i.p.v. VWS. ZJCN kan dit nader uitzoeken. CUR Analyse van RIVM is zorgvuldig maar kent ook wat haken en ogen. Er intern ook nog discussie over wat het advies moet worden. VWS heeft baat bij een duidelijke lijn. Situatie op CUR verslechtert tegelijkertijd verder. Grenzen van het huidige afwegingskader voor geel worden ook bereikt. Afweging van ZJCN is dat het beter is om een eventueel besluit tot oranje niet te lang uit te stellen. Belangrijk om niet te onderhandelen over de inhoud van het RIVM-advies. Indien RIVM bovenstaande 2 opties aanhoudt, kan stas CUR op oranje zetten en daarnaast aangeven dat hij nagaat op welke termijn testcapaciteit op orde kan zijn zodat het advies weer naar geel kan.
- Stas spreekt morgen met de Landen over vaccinaties. Hopelijk volgt einde van de dag nog GR-advies over vaccinaties op de eilanden. Dit wordt verspreid zodat het morgen besproken kan worden. Er wordt tijdens het overleg een presentatie gegeven over voorbereiding van de landen op komst van vaccins. Startdatum van vaccinatietraject op de eilanden is nog ongewis. Zijn nog

een aantal organisatorische moeilijkheden, ook specifiek voor het BioNtech/Pfizer vaccin dat diepgevroren vervoerd moet worden. Later in januari volgt waarschijnlijk goedkeuring van Moderna vaccin. Dit vaccin is makkelijk te vervoeren. Registratiesystemen van de vaccinaties is ook een uitdaging. Gesprek morgen zal ook gaan over welke keuze gemaakt moet worden voor de eilanden. Hoop is dat er in goed overleg met de Landen afgestemd kan worden dat er bv. gekozen wordt voor Moderna. Tegelijkertijd bereiden eilanden zich voor op beide scenario's, o.a. door aanschaf van -80 vriezers (zijn al in optie). Streven is ook nadrukkelijk om voor de eilanden zo veel mogelijk de lijn in NL te volgen. Eilanden moeten daar ook klaar voor zijn. RIVM moet ze daarin adviseren. Tegelijkertijd kan er gekozen worden voor een andere optie, op basis van advies van het RIVM. Bijvoorbeeld: iets langer afwachten maar vervolgens de eilanden meteen volledig vaccineren.

#### **Besluit**

- Definitief RIVM-advies over CUR wordt afgewacht, daarna besluitvorming. ZJCN sondeert nader wanneer CUR de testcapaciteit op orde zou kunnen hebben.
- ZJCN zet voor overleg van morgen op een rij wat de eilanden op orde moeten hebben (en wanneer) om vaccins te kunnen ontvangen en toedienen. Stas gaat in MCC melden dat de eilanden zoveel mogelijk gelijk oplopen met NL.